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Zápis ze zasedání Akademické rady Vysoké školy 

technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 

Okružní 10, 370 01 České Budějovice 

 

1. zasedání ze dne 19. 10. 2011 

č. j.: VŠTE004998/2011 

 

 

 

Přítomni: 
Ing. Vochozka Marek, MBA, Ph.D., Ing. Bednářová Petra, Ph.D., Ing. Dolanský Tomáš, Ph. D., 

PaedDr. Jirků Ladislav, doc. MUDr. Petr Petr, Ph.D., Ing. Skořepa Ladislav, Ph.D., prof. Ing. Váchal 

Jan, CSc. 
 

Omluveni: 
Ing. Hynková Alena, CSc., Ing. Mulač Petr, prof. Ing. Novotný Radimír, DrSc., prof. Ing. Šulc 

Bohumil, CSc., prof. PaedDr. Švejda Gabriel, CSc. 

 
Zasedání Akademické rady VŠTE se zúčastnilo 7 členů. Akademická rada VŠTE byla 

usnášeníschopná. Zasedání vedl Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. (předseda), zápis provedla 

tajemnice Bc. Eva Pšikalová. Podklady pro jednání byly zaslány elektronicky dne 14. 10. 2011. 

 

Program jednání: 

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol pro rok 2012 

2. Věcný záměr zákona o vysokých školách 

3. Problematika neuniverzitních vysokých škol 

4. Informace k akademickému roku 2011/2012 

5. Různé 
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Ad. 1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol pro rok 2012 

Předseda akademické rady předloţil přítomným členům materiál Aktualizace dlouhodobého 

záměru VŠTE a Institucionální rozvojový plán VŠTE pro rok 2012. Konkretizoval hlavní 

body materiálu, ke kterým byla následně vedena diskuze. K materiálu nebyly vzneseny ţádné 

připomínky k zapracování. 

 

Návrh usnesení: Akademická rada VŠTE souhlasí s předloženým návrhem Aktualizace 

dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další 

tvůrčí činnosti pro oblast vysokých škol pro rok 2012 a Institucionálního rozvojového plánu 

VŠTE pro rok 2012. 

 

Hlasování o tomto návrhu: 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŢEL SE 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

Ad. 2. Věcný záměr zákona o vysokých školách 

Přítomní členové vedli diskuzi na toto téma. Akademická rada bere na vědomí informace 

o připravovaném věcném záměru zákona o VŠ. 

Ad. 3. Problematika neuniverzitních vysokých škol 

Předseda informoval přítomné členy, ţe problematika neuniverzitních VŠ byla projednána na 

zasedání ČKR, kde bylo přijato usnesení ke jmenování oficiální skupiny, která se bude 

podrobně zabývat materiálem k této problematice. 

Ad. 4. Informace k akademickému roku 2011/2012 

Pověřený rektor dále seznámil přítomné členy o vývoji akademického roku 2011/2012. 
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Ad. 5. Různé 

 Předseda AR VŠTE předloţil akademické radě návrh na jmenování členů komise pro 

státní závěrečné zkoušky. Ţivotopisy navrhovaných členů byly zaslány společně 

s ostatními podklady pro jednání elektronicky. 

Návrh usnesení: Akademická rada VŠTE souhlasí, aby se členy komise pro státní závěrečné 

zkoušky stali: PhDr. Zdeněk Vybíral, Ph.D., Ing. Marie Oubrechtová, Ing. Robert 

Zeman, Ph.D. 

 

Hlasování o tomto návrhu: 

7 – 0 – 0 

PRO – PROTI – ZDRŢEL SE 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

V Českých Budějovicích dne 19. 10. 2011 

 

 

Zapsala:  Bc. Eva Pšikalová, v.r. 

 

Ověřil:  Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., v.r. 


